
 1

Protokół Nr 44 
 z posiedzenia Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych Rady 

Miejskiej w Strykowie odbytego w dniu 24 marca 2010 r.  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście według 
załączonej listy obecności.  

 
Proponowany porządek posiedzenia:  

1. Bezpieczeństwo przed obiektami użyteczności publicznej na terenie miasta i gminy 
Stryków. 

2. Sprawy różne.  
 
Ad. 1.  
W celu realizacji punktu pierwszego porządku posiedzenia dokonali wizji w terenie. Dalsze 
posiedzenie Komisji odbyło się w siedzibie Urzędu. 
Przewodniczący Komisji podsumowując część wyjazdową Komisji przedstawił następujące 
wnioski do realizacji: 

1. Komisja wnioskuje o rozważenie możliwości utwardzenia kruszywem 
betonowym parkingu przy Domu Kultury w Niesułkowie. 

Wniosek podyktowany jest tym, że na terenie Szkoły Podstawowej w Niesułkowie będą 
trwały prace budowlane związane z budową sali gimnastycznej. Aby zapewnić 
bezpieczeństwo dzieciom i rodzicom Komisja zaproponowała w/w wniosek.  
Głosowanie: 4 głosy za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas 
głosowania radny Teodor Kołodziejczyk.  
 

2. Komisja wnioskuje o zwrócenie się do dyrektora Zespołu Szkół nr 2 w 
Bratoszewicach, aby rozważył możliwość utworzenia parkingu dla pracowników 
na terenie szkoły.  

Szkoła w Bratoszewicach jest jedyną szkołą na terenie gminy, gdzie pracownicy nie mają 
możliwości parkowania swoich samochodów na terenie szkoły, samochody są parkowane 
przy drodze powiatowej, co stwarza trudności dla autobusów dowożących dzieci.  
Radny Jarosław Filipiński poinformował, że w roku bieżącym będzie remont chodnika 
wzdłuż ulicy Szkolnej, można pomyśleć o zatoczce.  
Komisja wniosła uwagę dot. przemalowania przy szkole w Koźlu barierek ochronnych na 
kolor bardziej widoczny, obecnie są brązowe, nie wyróżniające się.  
Głosowanie: 4 głosy za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas 
głosowania radny Teodor Kołodziejczyk.  
 

3. Zwrócić się do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o założenie barierek 
ochronnych przed wejściem do Przedszkola Samorządowego w Strykowie 
(skrzyżowanie ulic Jana Pawła II i Sienkiewicza). 

Głosowanie: 4 głosy za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas 
głosowania radny Teodor Kołodziejczyk.  
  

4. Uporządkować teren przed Przedszkolem Samorządowym w Strykowie po lewej 
stronie ulicy Jana Pawła II.  

 
Głosowanie: 4 głosy za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas 
głosowania radny Teodor Kołodziejczyk.  
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5. Zwrócić się do zarządu Powiatu Zgierskiego o uwzględnienie w budżecie na rok 
2011 środków finansowych na odtworzenie rowów melioracyjnych w 
miejscowości Pludwiny.  

Przede wszystkim chodzi o drogę powiatową w Pludwinach, która jest zalewana, jest 
niedrożny przepust w kierunku lasu. Pan Wiesław Tomczyk inspektor ds. dróg w Urzędzie 
poinformował, że ten rów jest nieoficjalny.  
Przewodniczący Komisji zaproponował, aby porozmawiać z właścicielem rowu i wykonać 
kanał burzowy lub wykupić teren i wykonać rów.  
 
Głosowanie: 4 głosy za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas 
głosowania radny Teodor Kołodziejczyk.  
 
Komisja wniosła uwagę dot. zepsutych płytek przed wejściem do Urzędu, stwarza to 
niebezpieczeństwo dla użytkowników.  
 
 
Następnie radny Jarosław Filipiński poruszył sprawę niezałatwioną od czasu dożynek w 
Dobrej, chodzi o zdemontowane ogrodzenie przy Sali OSP w Dobrej, przy zdejmowaniu 
siatka połamała się i nie nadaje się do ponownego założenia, były obietnice, że ogrodzenie po 
dożynkach będzie założone.  
Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza poinformowała, że straże mają swoje środki, 
innych źródeł sfinansowania tego zadania nie ma.  
Radny Jarosław Filipiński zgłosił wniosek, aby w momencie pojawienia się możliwości 
sfinansowania zakupu 20 metrów siatki ogrodzeniowej w celu odbudowania ogrodzenia przy 
OSP w Dobrej Komisja wnioskuje o uruchomienie tych środków.  
 
Pani Burmistrz poprosiła o wskazanie środków na ten cel.  
Radny Jarosław Filipiński wycofał zgłoszony wniosek.  
 
Radny Mirosław Kucharski zgłosił następujący wniosek: Komisja wnioskuje o 
uzupełnienie palików mocujących drzewa przy ul. Targowej w Strykowie przed 
Zespołem Szkół nr 1 (na wysokości boiska Orlik).  
Głosowanie: 4 głosy za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się, nieobecny podczas 
głosowania radny Teodor Kołodziejczyk.  
Radny mówił, aby zwrócić uwagę instruktorom boiska Orlik na element wychowawczy dzieci 
i młodzieży podczas zajęć treningowych, ponieważ instruktorzy nie reagują na bluźnierstwa 
dzieci i młodzieży.   
 
Radny Jarosław Filipiński odniósł się do projektu uchwały na najbliższą sesję- chodzi o 
projekt uchwały odbierający środki sołeckie. Radny pytał czy to jest prawne posunięcie, czy 
gmina przejmie zobowiązania np. sołectwa w Dobrej, które zakupiło kostkę na chodnik, 
planowało w ciągu kolejnych dwóch lat kupować kostkę, a w trzecim roku założyć chodnik 
przy drodze gminnej. Czy ktoś patrzył na zobowiązania z tego roku, które się nie skończyły?  
Pani Burmistrz odpowiedziała, że decyzja o przygotowaniu tego projektu uchwały ma swoje 
źródło w doświadczeniach z roku bieżącego. W 2010 roku zabezpieczono środki w kwocie 
500 tys. zł na fundusz sołecki i miejski, nie wszystkie sołectwa potrafiły ten fundusz 
wykorzystać, wydają pieniądze w sposób nieprzemyślany, chcemy doprowadzić do tego, aby 
w ramach tych środków, które sołectwo by uzyskało w ramach tej ustawy, jeżeli złoży 
wniosek do budżetu to środki zostaną zabezpieczone, jeżeli rada podejmie taką uchwałę to w 
20111 nie będzie takiego podziału, tylko na uzasadnione wnioski. 
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Radny Jarosław Filipiński mówił, że to mieszkańcy poszczególnych sołectw wypowiadali 
się na co wydać te pieniądze. 
Pani Burmistrz powiedziała, że środki te w niektórych przypadkach były wydawane na siłę, 
nie do końca prawidłowo.  
 
Radny Karol Lenart powiedział, że w jednej części zgadza się z tym, że są sołectwa, które 
mają problem z wykorzystaniem tych środków, nie mają co z tym zrobić, ale są sołectwa, 
które wykorzystuj racjonalnie fundusz sołecki. Gdy był odpis sołecki środki te były mniejsze, 
teraz są dużo większe, jeżeli dało się mieszkańcom możliwość współdecydowania o losie 
pieniędzy to nie jest fortunny termin zabrania tych pieniędzy.  
Pani Burmistrz powtórzyła, że w ramach tych pieniędzy, które były by naliczone w ramach 
funduszu, jeżeli sołectwo wykaże potrzebę inwestycji będzie miało je przyznane. 
 
Radny Jarosław Filipiński zauważył, że ośrodek decyzyjny przechodzi do Urzędu, wieś nie 
będzie miała nic do powiedzenia.  
 
Przewodniczący Komisji przypomniał, że jest to projekt uchwały i decyzja będzie podjęta na 
sesji.  
Radny Mirosław Kucharski poinformował, że zgłosił się do niego pan Cieślak i zarzucił, że 
wszystko, co jest związane z drogą na Osiedlu Wolność jest źle. Radny zapytał czy jest 
możliwość poszerzenia wjazdu do pana Cieślaka.  
Pan Wiesław Tomczyk odpowiedział, że zadanie jest realizowane przy wykorzystaniu 
środków z zewnątrz, w ramach tego projektu nie ma takiej możliwości.  
Radny Jarosław Filipiński zapytał, czy w zleceniu do projektu są zalecenia dot. znaków, 
chodzi o to, że na tym osiedlu wszystkie znaki są trzeciej generacji – paskowe, które są 
bardzo drogie.  
Przewodniczący Komisji pytał czy jest różnica między zjazdem indywidualnym a zjazdem 
do działalności gospodarczej.  
Pan Wiesław Tomczyk odpowiedział, ze wszystkie zjazdy są takie same.  
 
Następne posiedzenie Komisji wyznaczono na dzień 7 kwietnia, będzie to posiedzenie 
wyjazdowe w celu sprawdzenia stanu dróg po okresie zimowym.  
 
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała E. Tomczak.  
 

 
 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa 
Publicznego i Dróg Publicznych Rady Miejskiej w Strykowie 

 
                   Andrzej Pożarlik  

 
 

 


